
Protokół Nr XI/20

z posiedzenia Rady Miasta Kolno, które odbyło się w dniu 6 marca 2020 r. w sali konferencyjnej

Urzędu Miasta Kolno. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, a zakończono o godzinie 13.40.            

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  Miasta  –  Pan  Mariusz  Rakowski.  Powitał

przybyłych radnych oraz wszystkich gości. 

Przewodniczący Rady  stwierdził  prawomocność  posiedzenia  Rady.  Nadmienił,  że  na  ogólną

ilość  15  radnych  udział  w  sesji  bierze  14  radnych,  co  daje  quorum  do  podejmowania

prawomocnych uchwał oraz wniosków. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  porządek  obrad  sesji  został  dostarczony

radnym wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady. 

Radny Zbigniew T. Twarowski zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad dotyczącą dodania  

jako  20  punktu:  „Stanowisko  Rady  Miasta  Kolno  z  dnia  6  marca  2020  r.  w  sprawie

proponowanego przebiegu linii kolejowej przez Kolno”. 

Innych propozycji nie było. 

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. 

Po przerwie Rada wznowiła obrady.

Głos zabrali:

1. Przewodniczący Rady Miasta Mariusz Rakowski,

2. Radny Zbigniew T. Twarowski,

3. Burmistrz Miasta Andrzej Duda.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Przewodniczący  Rady poddał  zmianę  w  porządku  posiedzenia  pod  głosowanie.  

Za  wprowadzeniem  zmiany  w  porządku  dziennym  obrad  głosowało  11  radnych,  głosów

przeciwnych  –  1,  głosów  wstrzymujących  się  –  2. Wynik  imiennego  głosowania  stanowi

załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia po zmianach:

1. Otwarcie sesji, zapoznanie z porządkiem obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy między sesjami. 
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4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego Miasta Kolno. 

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego  terenów  położonych  w  rejonie  ulic:  Wojska  Polskiego,  Świerkowej,

Dębowej, Klonowej w Kolnie.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2020 r.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lub  dzierżawę  nieruchomości  

w trybie bezprzetargowym na okres do 3 lat.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych,  którego

właścicielem jest Miasto Kolno oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Kolno.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  skargi  Wojewódzkiemu  Sądowi

Administracyjnemu w Białymstoku wraz z odpowiedzią na skargę.

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta Kolno na

2020 rok.

13. Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miasta Kolno za 2019 rok.

14. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Miasta Kolno w 2019 roku.

15. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez miasto Kolno w 2019 roku.

16. Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  współpracy  miasta  Kolno  z  organizacjami

pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2019 roku.

17. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kolnie za IV kwartał 2019 r.

18. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych w mieście Kolno za rok 2019.

19. Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  w mieście

Kolno za rok 2019.

20. Stanowisko Rady Miasta Kolno z dnia 6 marca 2020 r. w sprawie proponowanego przebiegu

linii kolejowej przez Kolno.

21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Wolne wnioski.

22. Zamknięcie obrad.

Ad. 1. 

Jak wyżej. 
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Ad. 2. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  Rady  Miasta  Kolno  

Nr X/19 z  dnia 31 grudnia  2019 r. był  wyłożony do wglądu  w Wydziale  Organizacyjnym  

i Spraw Obywatelskich oraz na sali obrad przed sesją. Z treścią protokołu każdy miał możliwość

zapoznania się, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych

uwag.

Ponieważ  żadnych  uwag  nie  wniesiono,  Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przyjęcie

protokołu w napisanym brzmieniu. 

Innych wniosków nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu bez odczytania.  

Za wnioskiem głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się 

- zero. Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Rada  jednogłośnie  przyjęła protokół  Nr  X/19  z  dnia  

31 grudnia 2019 r. w napisanym brzmieniu.

Ad. 3.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do punktu 3 porządku obrad 

tj. sprawozdania Burmistrza Miasta Kolno z pracy między sesjami. 

Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  z  pracy  między  sesjami  przedstawił  

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta (sprawozdanie w załączeniu). 

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Ad. 4.

Pan Mariusz Rakowski  - Przewodniczący Rady -  przechodzimy do 4 punktu tj.  interpelacje  

i zapytania radnych. W tym punkcie porządku dziennego obrad radni mogą zgłaszać interpelacje.

Radny Zbigniew T. Twarowski złożył:

 pisemną interpelację w sprawie obwodnicy miasta Kolno,

 pisemne zapytanie w sprawie miejskiej hali sportowej administrowanej przez KOKiS.

Radny zapytał o możliwość remontu sali do ćwiczeń gimnastycznych dla dzieci w Przedszkolu 

Miejskim nr 4.

Radny Andrzej Szymański:

 zapytał  o  możliwość  wybudowania  przez  miasto  na  ul.  Łabno Duże

placu  zabaw  

dla dzieci;
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 nawiązał  do  wizyty  Prezydenta  RP  w  Kolnie.  Radny  dopytywał

burmistrza,  dlaczego  zostały  zaproszone  tylko  nieliczne  poczty

sztandarowe;

 poruszył temat wymiany starego sztandaru Urzędu Miasta na nowy.

Radny  Jarosław  Sekściński poruszył  kwestię  dotyczącą  możliwości  zakupienia

przez miasto pojemników na plastikowe zakrętki.

Radny Jan Żubrowski zapytał o możliwość remontu ulicy Łąkowej.

Radna Irena Gołębiewska poinformowała o braku światła na ulicy Żeromskiego.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Ad. 5.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do 5 punktu porządku obrad 

tj.  podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i  kierunków

zagospodarowania  przestrzennego  Miasta  Kolno. Projekt  uchwały  był  w  materiałach  i  był

analizowany przez Komisje Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. Jeden

radny nie wziął udziału w głosowaniu.  Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6  

do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  studium

uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Miasta  Kolno,  Rada  podjęła

jednogłośnie. 

uchwała nr XI/83/20

(w załączeniu)

Ad. 6.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do 6 punktu porządku obrad  

tj.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego terenów położonych w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Świerkowej, Dębowej,

Klonowej w Kolnie. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez poszczególne

Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

W związku z tym, że wpłynęła uwaga zgłoszona przez jednego z właścicieli  nieruchomości

dotycząca  zmniejszenia  powierzchni  biologicznie  czynnej  do  10%,  zachodzi  potrzeba

przegłosowania tej uwagi. Komisje Rady odrzuciły zgłoszoną uwagę. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. uwagę. Za odrzuceniem uwagi głosowało  

14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero.  Wynik imiennego

głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uwagę dotyczącą zmniejszenia powierzchni biologicznie

czynnej do 10%, Rada odrzuciła jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu

uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero.

Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu.  Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  terenów  położonych  w  rejonie  ulic:  Wojska  Polskiego,

Świerkowej, Dębowej, Klonowej w Kolnie, Rada podjęła jednogłośnie. 

uchwała nr XI/84/20

(w załączeniu)

Ad. 7.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady - przystępujemy do 7 punktu porządku obrad 

tj. podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2020 r. Projekt uchwały był

w materiałach i był analizowany przez Komisje Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt

uchwały.

Głos zabrali:

1. Radny Zbigniew T. Twarowski,

2. Burmistrz Miasta Andrzej Duda.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało  12 radnych,  głosów przeciwnych – zero,  głosów wstrzymujących się  –  2.  Wynik

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Kolno  

na 2020 r., Rada podjęła większością głosów. 

uchwała nr XI/85/20

(w załączeniu)

Ad. 8.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do 8 punktu porządku obrad 

tj. podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lub dzierżawę nieruchomości w trybie

bezprzetargowym na okres do 3 lat. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez

Komisje Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.
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Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. Jeden

radny nie wziął udział w głosowaniu.  Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10  

do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  

lub  dzierżawę  nieruchomości  w  trybie  bezprzetargowym  na  okres  do  3  lat,  Rada  podjęła

jednogłośnie. 

uchwała nr XI/86/20

(w załączeniu)

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie Rada wznowiła obrady.

Obrady sesji opuścił radny Maciej Dziekoński. Stan obecnych – 13 radnych.

Ad. 9.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do 9 punktu porządku obrad 

tj. podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, którego właścicielem

jest Miasto Kolno oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. Projekt uchwały był w

materiałach i był analizowany przez Komisje Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt

uchwały.

Głos zabrali:

1. Radny Andrzej Szymański,

2. Radny Jan Żubrowski,

3. Burmistrz Miasta Andrzej Duda.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero.  Wynik

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  określenia  przystanków

komunikacyjnych, którego właścicielem jest Miasto Kolno oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków, Rada podjęła jednogłośnie. 

uchwała nr XI/87/20

(w załączeniu)

Ad. 10.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do 10 punktu porządku obrad 

tj.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  

oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  miasta  Kolno.  Projekt  uchwały  był  

6

http://www.umkolno.pl/


w materiałach i był analizowany przez Komisje Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt

uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero.  Wynik

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Kolno, Rada podjęła

jednogłośnie. 

uchwała nr XI/88/20

(w załączeniu)

Ad. 11.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do 11 punktu porządku obrad

tj. podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu

w  Białymstoku  wraz  z  odpowiedzią  na  skargę.  Projekt  uchwały  był  w  materiałach  i  był

analizowany przez Komisje Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero.  Wynik

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwałę  w sprawie  przekazania skargi  Wojewódzkiemu

Sądowi  Administracyjnemu  w  Białymstoku  wraz  z  odpowiedzią  na  skargę,  Rada  podjęła

jednogłośnie. 

uchwała nr XI/89/20

(w załączeniu)

Ad. 12.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do 12 punktu porządku obrad 

tj.  podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji  Rady Miasta  Kolno  

na 2020 rok. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez Komisje Rady. Komisja

Rozwoju  Gospodarczego  zgłosiła  wniosek  do  projektu  uchwały.  Proszę  Przewodniczącego

Komisji Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie wniosku.

Pan Piotr Szymański – Przewodniczący Komisji RG zaproponował dodanie w załączniku nr 1 

do projektu uchwały zapisów:

 w części „I kwartał” punktu 7. o treści: „Terenowe rozpoznanie stanu dróg i ulic w Kolnie.”.

Innych uwag i wniosków nie zgłoszono.
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. wniosek. Za przyjęciem wniosku głosowało 

13 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero.  Wynik imiennego

głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  wniosek  do  projektu  uchwały  dotyczący  dodania  

w załączniku nr 1 zapisu w części: I kwartał, punktu 7. o treści: „Terenowe rozpoznanie stanu

dróg i ulic w Kolnie.”, Rada przyjęła jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu

uchwały głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – 1.

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta

Kolno na 2020 rok, Rada podjęła większością głosów. 

uchwała nr XI/90/20

(w załączeniu)

Ad. 13.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad  tj.  sprawozdań  z  działalności  stałych  Komisji  Rady  Miasta  Kolno  za  2019  rok.

Sprawozdania  były w  materiałach  i  były  analizowane  przez  poszczególne  Komisje  Rady.

Komisje Rady nie wniosły uwag do sprawozdań.

Dyskusji nie było.

Uwag  do  sprawozdań  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miasta Kolno za 2019 rok.

Ad. 14.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do kolejnego punktu porządku

obrad  tj.  informacji  z  realizacji  uchwał  podjętych  przez  Radę  Miasta  Kolno  w  2019  roku.

Informacja była w materiałach i była analizowana przez poszczególne Komisje Rady, zatem  

nie zachodzi potrzeba jej czytania. Komisje Rady nie wniosły uwag, proszę o zabieranie głosu 

w sprawie  informacji.

Dyskusji nie było.

Uwag  do  informacji  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  

że  Rada  przyjęła  informację  z  realizacji  uchwał  podjętych  przez  Radę  Miasta  Kolno  

w 2019 roku.

Ad. 15.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad  tj.  sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez miasto Kolno w 2019 roku.
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Sprawozdanie  było w  materiałach  i  było  analizowane  przez  poszczególne  Komisje  Rady.

Komisje Rady nie wniosły uwag do sprawozdania.

Dyskusji nie było.

Uwag do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w związku z  tym Przewodniczący Rady  stwierdził,  

że  Rada  przyjęła  sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  

na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  miasto

Kolno w 2019 roku.

Ad. 16.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do kolejnego punktu porządku

obrad  tj.  sprawozdanie  z  realizacji  Programu  współpracy  miasta  Kolno  z  organizacjami

pozarządowymi  oraz  innymi  uprawnionymi  podmiotami  w  rozumieniu  przepisów  ustawy  

o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  w  2019  roku.  Sprawozdanie  było 

w materiałach i było analizowane przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły

uwag do sprawozdania.

Dyskusji nie było.

Uwag do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w związku z  tym Przewodniczący Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji Programu współpracy miasta Kolno z organizacjami

pozarządowymi  oraz  innymi  uprawnionymi  podmiotami  w  rozumieniu  przepisów  ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2019 roku.

Ad. 17.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad  tj.  sprawozdanie  z  działalności  Straży  Miejskiej  w  Kolnie  za  IV  kwartał  2019  r.

Sprawozdanie  było w  materiałach  i  było  analizowane  przez  poszczególne  Komisje  Rady.

Komisje Rady nie wniosły uwag do sprawozdania.

Dyskusji nie było.

Uwag do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w związku z  tym Przewodniczący Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kolnie za IV kwartał 2019 r.

Ad. 18.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do kolejnego punktu porządku

obrad  tj.  sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych w mieście Kolno za rok 2019. Sprawozdanie było w materiałach  

i  było  analizowane  przez  poszczególne  Komisje  Rady. Komisje  Rady  nie  wniosły  uwag  

do sprawozdania.

Dyskusji nie było.
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Uwag do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w związku z  tym Przewodniczący Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych w mieście Kolno za rok 2019.

Ad. 19.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad  tj.  sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  

w mieście  Kolno  za  rok  2019.  Sprawozdanie  było w materiałach  i  było  analizowane  przez

poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do sprawozdania.

Dyskusji nie było.

Uwag do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w związku z  tym Przewodniczący Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii

w mieście Kolno za rok 2019.

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę. 

Po przerwie Rada wznowiła obrady.

Ad. 20.

Głos zabrali:

1. Przewodniczący Rady Miasta Mariusz Rakowski,

2. Burmistrz Miasta Andrzej Duda,

3. Radny Zbigniew T. Twarowski.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Rada Miasta Kolno przyjęła przez aklamację poniższe stanowisko w sprawie

proponowanego przebiegu linii kolejowej przez miasto Kolno:

W związku z konsultacjami społecznymi prowadzonymi przez Centralny Port

Komunikacyjny  

w  sprawie  planowanego  przebiegu  korytarzy  kolejowych  przez  Polskę  w

ramach inwestycji SPK, w szczególności korytarza i przebiegu torów przez

Kolno, Rada Miasta Kolno:

1. Pozytywnie  opiniuje  planowaną  przez  CPK  inwestycję,  dzięki  której

Kolno  uzyska  bezpośrednie  połączenie  kolejowe  z  planowanym

lotniskiem zlokalizowanym pomiędzy Warszawą a Łodzią.

2. Uważamy, że włączenie Kolna do sieci miast kolejowych w Polsce jest

bardzo  ważnym  impulsem  pobudzenia  rozwoju  miasta  i  będzie
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najważniejszym  wydarzeniem  w  Kolnie  

w XXI wieku.

3. Rada  zauważa,  że  dotychczasowe  opóźnienia  cywilizacyjne  miasta

wynikają w dużej mierze z jego wykluczenia transportowego, czemu

będzie  skutecznie  przeciwdziałać  uruchomienie  linii  kolejowej  przez

Kolno.

4. Zauważając  powyższe,  bardzo  pozytywne  aspekty  inwestycji  i

akceptując przedstawiony korytarz w ramach studium wykonalności,

Rada wnioskuje o uwzględnienie  w dalszych pracach nad projektem

przede  wszystkim  interesu  mieszkańców.  Miasto  Kolno  

ma powierzchnię  ok.  25  kilometrów kwadratowych  i  w dużej  części

jeszcze niezabudowanej. Tym samym jest możliwe w ramach korytarza

–  zaplanować  przebieg  torów  w  odległości  nie  mniejszej  niż  300

metrów od istniejących zabudowań.

Rada Miasta Kolno zobowiązała Burmistrza do przedłożenia stanowiska – w

ramach ogłoszonych konsultacji społecznych – do władz Centralnego Portu

Komunikacyjnego  

– do 10 marca 2020 roku (stanowisko w załączeniu).

Ad. 21.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do punktu 21 porządku obrad 

tj. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz wolne wnioski. 

Burmistrz Miasta odniósł się do zgłoszonych interpelacji i zapytań.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Wolne wnioski:

Głos zabrali:

1. Radny Zbigniew T. Twarowski,

2. Burmistrz Miasta Andrzej Duda,

3. Przewodniczący Rady Miasta Mariusz Rakowski.

Przewodniczący  Rady  przypominał  o  obowiązku  złożenia  oświadczenia  majątkowego  

do 30 kwietnia br. wg stanu na dzień 31 grudnia 2019 r. 

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Ad. 22. 
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Przewodniczący Rady stwierdził  wyczerpanie przyjętego porządku dziennego sesji  i  zamknął

obrady XI sesji zwyczajnej Rady Miasta Kolno. 

Na  stronie  bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz  www.umkolno.pl,  można odsłuchać  nagranie  

z sesji.

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w sesji.

Na tym protokół zakończono. 

   Przewodniczący Rady Miasta

                           Mariusz Rakowski

Protokołowała:

Monika Luty
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